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产品名称 中阳大厦（亿达丽泽中心） - 主页

公司名称 北京华信商办科技有限公司

价格 5.00/m/天

规格参数

公司地址 北京市朝阳区双桥东路2049国际文创园

联系电话 13716135070 13522230053

产品详情

中阳大厦（亿达丽泽中心）位于北京市丰台区双营路9号，地处北京西二环，是北京丽泽金融商务区早期
城市园林智能商务办公楼宇。9米挑高大堂，全石材精装打造。从建筑用材到灯光聚衬，精心考究每个细
节，力图营造舒适、尊崇企业门户。8部国际一线品牌“特灵”电梯，均匀合理配置，保证商务快速通达
。依托丽泽金融商务区这一金融改革试验区，项目重点引进科技、金融类企业，将成为国家新兴金融及
科技创新企业的总部基地。亿达丽泽中心入住企业可享受市、区、中关村管委会、丽泽金融商务区各类
政策和专项资金支持区域财政贡献奖励。亿达丽泽中心区位交通优势明显，毗邻北京南、北京西两大火
车站，距规划中的首都机场第二值机大厅约700米，附近有三条地铁贯穿，百米内即为公交枢纽。项目以
“生态富氧”为办公理念，为企业提供生态花园般的办公环境及多元商务配套设施。

Zhongyang Building (Yida Lize Center) is located at No. 9, Shuangying Road, Fengtai District, Beijing, and is located
in the West Second Ring Road of Beijing. It is an early urban garden intelligent business office building in Lize
Financial Business District, Beijing. The 9-meter high lobby is crafted with all stone precision decoration. From
building materials to lighting highlights, we meticulously examine every detail and strive to create a comfortable and
respected enterprise portal. Eight international first tier brand "Teling" elevators are evenly and reasonably configured
to ensure fast and convenient business access. Relying on the Lize Financial Business District, a financial reform pilot
zone, the project focuses on introducing technology and financial enterprises, and will become the headquarters base
for emerging financial and technological innovation enterprises in the country. Enterprises residing in Yida Lize
Center can enjoy various policies and special fund support regional financial contribution rewards from the city,
district, Zhongguancun Management Committee, and Lize Financial and Business District. The location and
transportation advantages of Yida Lize Center are obvious, adjacent to the two major railway stations of Beijing South
and Beijing West. It is about 700 meters away from the planned second check-in hall of Capital Airport, and there are
three subways running through it. Within a hundred meters, it is a bus hub. The project takes "ecological oxygen
enrichment" as the office concept, providing enterprises with an ecological garden like office environment and diverse
business supporting facilities.

中阳大厦（亿达丽泽中心）https://zhongyang1.h-lou.com
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